
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Ministeren for by, bolig og landdistrikter

Dato: 2. marts 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 46
Forslag til folketingsbeslutning om konsekvensanalyse af lovforslags virknin-
ger på udviklingen i landdistrikter og yderområder og på øer.
Af Karina Lorentzen Dehnhardt (SF) m.fl.

Spørgsmål 1
Ministeren citerede under 1. behandling Vejledning om konsekvensanalyser,
afsnit 7.1, hvoraf fremgår, at ”Både lovforslag og administrative forslag bør
vurderes med henblik på at identificere væsentlige regionale konsekvenser.
For alle lovforslag og administrative forslag med væsentlige regionale konse-
kvenser bør der i forlængelse heraf gennemføres en nærmere vurdering af
disse konsekvenser.” Ministeren tilkendegav under 1. behandling, at denne
praksis både er fornuftig og tilstrækkelig.
a. Vil ministeren på baggrund af indhentet udtalelser fra samtlige ministerier
oplyse, for hvor mange og hvilke lovforslag fra og med 2010 der er gennem-
ført en konsekvensanalyse omfattet af den af ministeren under 1. behandling
nævnte vejlednings afsnit 7.1?
b. Vil ministeren på baggrund af indhentet udtalelser fra samtlige ministerier
oplyse, for hvor mange og hvilke lovforslag fra og med 2010 der er gennem-
ført en analyse af lovforslagets konsekvenser for yderområder udover de un-
der spørgsmål a nævnte lovforslag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
formand
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